
 

 

H et droge voorjaar is snel overgegaan in de zomer. Gelukkig 
ook met wat regenbuien, waardoor de omgeving weer fris 

en groen ziet.  
Bij ons in de voortuin vliegen de pimpelmeesjes af en aan om 
hun jongen te voeden. Kleintjes vragen veel werk en tijd van ou-
ders en in ons geval ook grootouders. Maar wat is het ook ge-
nieten van zo’n klein mensje. 
De kinderstemmetjes in de wijk van de schoolkinderen is ook 
weer heel gezellig. Het geeft soms wat drukte en niet altijd heb-
ben ouders of kinderen genoeg geduld, maar het is fijn dat de 
kinderen zo’n mooi onderkomen hebben. 
Er wordt aan alle kanten gewerkt aan meer verbinding in de 
wijk. Op wijkniveau is dat nog lastig, maar gezamenlijk komen er 
toch leuke initiatieven van de grond. Een buurtfeest, straten of 
blokken, die wat meer contact met elkaar gaan zoeken. Bewo-
ners die samen met de kinderen van de Casaschool tussen de 
middag eten.  
In de zomer met mooi weer komen bewoners weer wat meer 
buiten. Maak eens een praatje met elkaar en vraag hoe het gaat 
met de buren. 
We hopen op een mooie en fijne zomer voor al onze leden en 
buurtbewoners. 
 
Petra Graafland 

Van de voorzitter 

D it is de eerste Nieuwsbrief van de wijkvereniging van 2025.  Het is 

alweer een tijdje geleden dat er een nieuwsbrief is verschenen. 

Door een tekort aan bestuursleden komen teveel activiteiten op het 

bordje van de huidige 3 bestuursleden terecht. Wat er intussen (nog) 

speelt in onze wijk is onderwerp van deze editie. Het bestuur wenst u ook 

nu weer veel leesplezier, 

Dick Grootenboer eindredactie 
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O ndanks de slechte opkomst van vorig jaar hebben we toch 
weer de ALV in de Schakelaar gehouden bij gebrek aan een 

andere geschikte locatie. Gelukkig was de opkomst deze keer 
veel beter. Waarschijnlijk sprak het onderwerp na de pauze, up-
date energietransitie, de leden beter aan. In de Telstar was er 
ook voor niet leden  een uitnodiging geplaatst maar daar werd 
niet veel gebruik van gemaakt. 
Na het officiële gedeelte werd er door Carolien Hoogland van de 
gemeente via een presentatie, een uiteenzetting gegeven over 
de huidige stand van zaken wat betreft de energietransitie en 
wat de plannen zijn. Daarbij probeerde ze via interactie met de 
aanwezigen te ontdekken hoe zij daarin staan.  Eén en ander 
kwam bij mij zeer rommelig over zonder een bevredigende uit-
komst. Mede door warrig beleid van de overheid weet de ge-
meente nog steeds niet wat het scenario zou moeten zijn.  
Het hele verslag van de ALV is te  lezen op de website van de 
wijkvereniging: www.pijnacker-noord.nl 
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Nieuwe Kindcentra in onze wijk 

 Algemene Leden Vergadering op  
2 april 2025 in de Schakelaar 

I n November 2024, na de herfstvakantie, zijn de kindcentra, De 
Casa en De Schatkaart/Wombat, in hun nieuwe gebouwen 

getrok-ken. Onder belangstelling van heel veel ouders heeft 
wethouder Peter Hennevanger van onderwijs de gebouwen officieel 
geopend. Petra en Dick waren namens de wijkvereniging aanwezig 
en hebben  iedere school een plant en een boekje voor de kinder-
en aangeboden. 
De scholen zijn allemaal blij met hun nieuwe huisvesting. De vele 
parkeerplekken blijken op haal-en brengtijden vaak nodig te zijn. 
Het groen om de scholen gaat wat meer vorm krijgen. De par-
keerplekken beginnen ook al wat groener te zien. De contacten in 
de wijk moeten nog verder groeien. De Casa biedt 1x in de week 
een aantal buurtbewoners de mogelijkheid gezellig met de kinderen 
tussen de middag van een maaltijd te genieten. Wie weet volgen er 
meer leuke initiatieven voor contacten in de wijk. 

Casa Vita H et andere nieuwbouwproject in onze wijk is ook bijna 

klaar. De huur appartementen waren het eerst geschikt 

voor bewoning. Daarna volgden de koopappartementen. Ook 

daar lijken de meeste bewoners nu verhuisd te zijn. De huiska-

mer ziet er al gezellig uit en de omgeving wordt nu keurig inge-

richt met paden, terrassen en veel groen. De binnentuin is van 

de weg af niet te zien, maar ook die zal wel goed ingericht zijn. 

De wijkvereniging zal alle nieuwe bewoners met een kaart en 

de nodige informatie welkom heten. Hopelijk treft u al snel 

nieuwe gezichten bij de nodige activiteiten in de wijk. Wij zijn 

als bestuur blij met de mooie nieuwe gebouwen, ze zien er licht 

en vriendelijk uit. 

Scholen Casa, De Schatkaart en Wombat 

Bij de opening hoort ook een toespraakje 

Namens de 

Wijkvereniging 

Noord werd elke 

school met een 

grote plant en 

voorleesboeken 

gefeliciteerd met 

hun mooie nieu-

we onderkomen. 

Prachtig nieuw gebouw in het centrum van 

Pijnacker. 
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Voedselbos 

 

E ind vorig jaar deden er verhalen de ronde dat er ideeën waren voor 

de aanleg van een voedselbos in het deel van het Balijbos dat grenst 

aan de Tilanus- en Rommesingel. Tot nu toe was dat de boomweide en 

liepen er jarenlang schapen of ander klein vee. In Pijnacker was  inmid-

dels een initiatief ontstaan om ook in Pijnacker een voedselbos aan te 

gaan leggen. Deze groep, initiatiefnemers voedselbos Groei, had contact 

opgenomen met Staatsbosbeheer en uiteindelijk leek deze boomweide 

een aardige plek om het plan uit te gaan voeren. De directe omgeving 

kreeg een brief om naar een informatiebijeenkomst te komen op 4 febru-

ari in de Casa school. Daar waren een aantal mensen van de initiatief-

groep en iemand van Staatsbosbeheer. Het aantal aanwezigen heb ik niet 

geteld, maar het waren er zeker 30. De bijeenkomst begon wat stroef, 

omdat er verschillende verwachtingen waren. Bij een aantal aanwonen-

den waren er nogal wat vragen en zorgen. De initiatiefgroep en Staats-

bosbeheer  hebben zo goed mogelijk geprobeerd de vragen te beant-

woorden en hier en daar wat zorgen weg te nemen of begrip te tonen.  

Staatsbosbeheer  zou onderling nog overleg hebben over het vervolg. 

Bewoners die betroken zouden willen blijven konden hun naam achter 

laten. Er werd bedacht later nog een keer bij elkaar te komen om te kij-

ken wat er mogelijk zou zijn op deze locatie.  Op 29 april kwam er een 

brief bij de aanwonenden en andere belangstellenden in de mail of bus, 

dat Staatsbosbeheer niet verder ging met de initiatiefnemers van het 

voedselbos. Op de betreffende locatie gaat de komende jaren niets ge-

beuren. Zie onderstaande brief van Staatsbosbeheer. 

Beste bewoners,   Schipluiden, 29-04-2025  

V ia deze weg willen we jullie informeren dat Staatsbosbeheer heeft besloten om niet verder te gaan 

met een voedselbos aan de rand van het Bieslandse Bos.   

Voor de initiatiefnemers en vrijwilligers van het voedselbos GROEI is dit een grote teleurstelling. Zij hebben 

zich hiervoor met hart en ziel ingezet. Er zijn in de buurt enthousiaste mensen en er zijn mensen die zorgen 

hebben over een voedselbos op deze locatie. Die zorgen hebben we eind 2024 en begin 2025 gehoord, on-

der andere op de bijeenkomst van 4 februari. Staatsbosbeheer heeft voor de Balij en het Bieslandse Bos 

sinds 2024 te weinig beheerfinanciering.  Het is nu nog onduidelijk hoe dit er vanaf 2026 uitziet. Alle over-

wegingen bij elkaar genomen is daarom besloten om het initiatief van het voedselbos niet voort te zetten.   
   

Er is nog geen nieuwe bestemming voor dit perceel. Staatsbosbeheer zal het perceel voorlopig niet opnieuw 

gaan verpachten en geen beheer in dit perceel uitvoeren. De prioriteit ligt momenteel bij de financiering 

van de recreatiegebieden.  

Meer informatie en updates kun je lezen via deze webpagina; https://www.staatsbosbeheer.nl/wat-we-

doen/werk-inuitvoering/buytenhout-beheer-recreatiegebieden . 

Boswachter Evelien Olyslagers zal samen met de wijkvoorzitter van de wijkvereniging Pijnacker Noord een 

datum plannen om jullie vragen te beantwoorden. Mocht je liever telefonisch of via mail contact hebben, 

kun je contact opnemen met Staatsbosbeheer via hofvandelfland@staatsbosbeheer.nl of 010-4600591.  
   

Voedselbos groei gaat door!   

H oewel wij erg teleurgesteld zijn over de beslissing die Staatsbosbeheer heeft genomen zijn wij niet 

minder gemotiveerd. Wij gaan door! Wij zijn op zoek naar een mooie locatie in onze gemeente waar 

wij een openbaar en educatief voedselbos kunnen starten, waarin iedereen welkom is. Heb je tips of ideeën 

of wil je participeren? Top!   

Laat het ons weten en mail naar hallo@voedselbosgroei.nl  

Zo ziet het er nu uit…...chaos! 

Veel vrijwilligers die helpen met 

onderhoud 

Opbrengst !!! 



 

 

W ijkvereniging Pijnacker Noord is in 2004 opgericht 

toen de Gemeente Pijnacker het plan op tafel legde 

om de wijk Noord te renoveren. Na de bekende kinderziektes 

bij het opstarten van zo’n proces, is de wijkvereniging copro-

ducent van deze grootse opknapbeurt geworden. En het over-

leg met de Gemeente is dan ook zeer intensief geweest. 

Nu de renovatie voltooid is, richt het bestuur zijn aandacht 

niet alleen maar op de “stenen”, maar ook op de bewoners 

van al die stenen. 

Het samenwonen en leven in een wijk als de onze heeft kanten 

die nog weinig aandacht hebben gekregen. Daar komt veran-

dering in, samen met u, de bewoners van ons mooie en steeds 

mooier wordende, Pijnacker-Noord. 

www .pijnacker-

noord.nl 

De jaarlijkse contributie bedraagt  € 10,00 
over te maken op rekening : 

 NL 08 INGB 0004 778 678  

Aan- en afmelden voor de nieuwsbrief gaat 
via onze website:  

W i jkv e ren ig ing  
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I n het voorjaar zijn de werktijden van de vrijwilligers op de tuin aangepast. Voort-

aan wordt er ‘s zomers en ’s winters gewerkt op zaterdagochtend van 10.30 – 

11.30 uur en de komende tijd zijn er ook vrijwilligers aan het werk op iedere dinsdag 

van 13.00 - 14.00 uur. Iedereen die het leuk vindt kan komen helpen. Het is altijd 

heel gezellig. De groep vrijwilligers wordt steeds groter, er is altijd iets te doen en 

vanaf nu is er ook vaak iets lekkers en gezonds mee te nemen. Er staat nu alweer 

veel zaai en pootgoed. Het weer is ons goed gezind en het aantal slakken vallen 

mee. Het ziet er dus al mooi uit. Kom eens kijken!!! 

Buurttuin 

Impressie van de buurttuin achter de flat 

Cort van der Lindenlaan 

N .a.v. vragen bij de ALV is er met de gemeente af gesproken dit jaar 
weer een wijkschouw te houden. Deze is gepland op  

 woensdagavond 10 september 

De gewoonte is om te starten om 19.00 uur bij de Acker. Hou tegen die 
tijd de Telstar in de gaten. Uw vragen of opmerkingen kunt u naar de 
wijkmanager sturen of naar ons, het bestuur via 
 www.pijnacker-noord.nl 

Wijkschouw 

Buurtpreventie 

I n de wijk zijn een aantal mensen actief die op gezette tijden door de wijk 
lopen om te kijken of er afwijkende situaties zijn. Zo ja dan wordt er actie 

ondernomen naar bewoners of politie. Het zou fijn zijn als er in elke buurt 
in onze wijk een team gevormd kan worden om onze wijk op deze manier 
veiliger te maken. We zoeken vrijwilligers die zich hiervoor willen inzetten. 

Samen maken we onze wijk veiliger 
  Info bij Coby van der Lans via www. pijnacker-noord.nl 

In de winter.  


